
Protokół nr 10/07 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu                 
23 maja 2007 roku.  
 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
Na 8 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 6.  W posiedzeniu nie uczestniczyli 
radni;  Dzienisiewicz Ireneusz i Makowski Tomasz. 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli: 
– Stanisław Zalewski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
   Przyjęty porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
3. Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli prawidłowości sporządzania 

sprawozdań S-02 będących podstawą naliczania subwencji oświatowej w roku 2006 w: 
Szkole Podstawowej Nr 2, Gimnazjum Nr 4 i Przedszkolu Samorządowym N 6. 

4. Propozycje do planu pracy Komisji na II półrocze 2007 roku. 
5. Opinia do projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta. 
6. Sprawy różne i wolne wnioski. 
Do punktu –1- 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Jan Wielgat. Powitał 
zebranych, stwierdził prawomocność obrad.  
 Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do  propozycji porządku obrad                 
i  rzez aklamację, przyjęli porządek  obrad jak wyżej.  
Do punktu –2- 

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 9/07 z dnia 13 kwietnia 2007 roku, wobec  tego 
protokół nr 9/07 został przyjęty bez uwag.  
Do punktu –3- 

Przewodniczący Komisji Jan Wielgat poinformował, że kilka razy spotkał się                 
z Naczelnikiem Wydziału Edukacji w temacie kontroli prawidłowości sporządzania 
sprawozdań S-02 będących podstawą naliczania subwencji oświatowej w roku 2006 w: 
Szkole Podstawowej Nr 2, Gimnazjum Nr 4 i Przedszkolu Samorządowym N 6. Na tej 
podstawie zaproponował protokół pokontrolny członkom komisji. 

Radny R.Baranowski poinformował, że chciałby obejrzeć niektóre dokumenty 
wymieniane w protokole pokontrolnym. Prosi o przedłożenie danych z Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w celu porównania z danymi w jednostkach 
kontrolowanych. 

Komisja zaproponowała powołanie zespołu, który zajmie się dopracowaniem 
protokołu pokontrolnego oraz zbada prawidłowość wykonania sprawozdań GUS typu                
S przez jednostki sprawozdawcze w oparciu o prowadzoną w szkole/przedszkolu 
dokumentację ze szczególnym uwzględnieniem orzeczeń wydawanych przez Poradnię 
Psychologiczno-Pedagogiczną. W skład  zespołu powołano  następujących radnych: 
Adam Zawadzki, Romuald Baranowski, Jan Wielgat,  



Do punktu –4- 
  Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 6 głosami „za” – jednomyślnie „za”, 
zaproponowali niżej wymienione tematy do planu pracy Komisji na II półrocze 2007 roku: 
 1. Prawidłowość wykorzystania środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych  w  Ełckim Centrum Kultury za rok 2005 i 2006. 

2. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2007 roku. 
3. Ocena funkcjonowania Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miasta Ełku. 
4. W przypadkach szczególnych Komisja podejmie kontrole doraźne po uprzednim 
uzgodnieniu z Przewodniczącym Rady Miasta na podstawie pisemnego upoważnienia. 

 
Do punktu –5- 
  Komisja zapoznała się z projektami uchwał znajdującymi sie w porządku obrad 
najbliższej sesji Rady Miasta. 
 Odnośnie projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta radny 
J.Czepułkowski zaproponował, aby dzień 1 czerwca był dniem uroczystej sesji, np. 
kończącej kadencję MRM. Na tej sesji zostałby  zaprezentowany dorobek ustępującej 
Młodzieżowej Rady Miasta oraz rozstrzygnięty wcześniej ogłoszony konkurs, np. na 
najlepsze prace uczniów w zakresie rozwoju miasta. Zwrócił uwagę również na zapisy 
dotyczące § 46 dot. dysonowania i posiadania majątku przez Młodzieżową Radę Miasta, a 
mianowicie: „Rada może dysponować majątkiem pochodzącym z: sponsoringu, dotacji, 
zapisów i darowizn oraz innych źródeł.” Tymczasem Rada Miasta nie dysponuje 
majątkiem i  takimi zapisami ustawowymi.  
Członkowie komisji uważają, że należy baczniej przyjrzeć się propozycji utworzenia 
Młodzieżowej Rady Miasta i zaproponowanym zapisom dot. jej działania. 
 
 Do punktu –6-  
 Radny B.Wisowaty przedłożył członkom Komisji ogłoszenie o przetargu na sprzedaż 
działki na osiedlu Jeziorna w Ełku. Zwrócił uwagę i przypomniał, że zgłosił wcześniej 
wniosek, który przyjęła Komisja Mienia Komunalnego Prawa i Porządku, a dot. terminu 
wpłacania wadium. Przyjęty przez radnych wniosek mówi o wpłacaniu wadium w terminie 
do dnia poprzedzającego przetarg (czyli na jeden dzień przed przetargiem).                 
W ogłoszeniu o przetargu jest napisane, że wadium wpłaca się do dnia 12 lipca, a przetarg 
ma się odbyć 18 lipca. Na podsumowanie radny stwierdził, że nie jest przestrzegany 
wniosek przyjęty przez radnych. 
  
 Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

Elżbieta Liziewska               Jan  Wielgat 


